

# VSF – Vergadering 10 december 2022

Aanwezig: Geert Meekers, Arno Sterck, Sim Maerevoet, William Boudry, Emile Boucquet, Arben Dardha  
Online

## 1. Vzw-administratie (Arno)

- Arno is de gegevens in orde aan het maken en stuurt deze volgende week door naar de griffie. Na publicatie in staatsblad kunnen we ook de rekeningen aanpassen en dergelijke.

## 2. Website/emails (Emile)

- Mailadressen: Deze doen we normaal gezien per naam, niet per functie.
- Website: Designer gevonden, voor 400 euro. Totaalbedrag zou dan op 2000 euro uitkomen. Dit is 1000 euro onder het voorziene budget.
- Ledenblad: Deze op de site kan eventueel achter vergrendeling.

## 3. Toernooien, vooral Vlaams en Belgisch schoolschaakkampioenschap want is dringend (William)

- Vlaams Schoolschaakkampioenschap: Op 4 februari georganiseerd door het Sint-Lievenscollege te Gent. Dit was de enige kandidaat. William laat dit weten aan de school.
- Belgisch schoolschaakkampioenschap: Nog geen organisator. William zal nog rondsturen naar mogelijke organisatoren.
- Vlaams rapidkampioenschap: Hiervoor wachten we nog op een antwoord van Wachtebeke, indien zij het niet zien zitten gaat dit naar KGSRL

## 4. Kadervorming (Sim)

- Eerst op de planning (volgend jaar) : Arbiter- en trainerscursussen. Deze zouden wellicht doorgaan in Antwerpen. (Vorige edities gingen steeds door in Oost- en West-Vlaanderen, we willen deze opentrekken naar andere provincies)

## 5. VSF ledenblad (Arno)

- Overeenkomst met VSD 2022 afgelopen. Jan Gooris vroeg reeds om tegen 21 december met wie we verdergaan.
- In de loop van december zullen we een oproep lanceren voor organisatoren van ledenbladen en artikelen. Op de website is er ook plaats voor een blog, voor losse artikels.
- Op de site kan deze achter vergrendeling, zodat alleen VSF-leden dit kunnen bekijken. Dit zullen we beslissen wanneer
- Arno maakt tegen 17 december een oproep maken om deze daarna naar clubs te sturen.

- We willen graag een objectieve evaluatie van de magazines. Dit kan onder andere door mensen op Arno zijn werk (oordelen qua lay-out). Eventueel vragen we dit ook aan willekeurige Vlaamse of Nederlandse schakers.

#### 6.Contactlijst (Emile)

- Voor contactgegevens van personen voor organisaties van tornooien, cursussen... is 'Mailer' een handige tool. Dit is een tool waarmee we contactgegevens kunnen opslaan en onderverdelen. Arno heeft hier reeds ervaring mee. En wil deze ook opzetten.

#### 7.Reglementen (Emile)

- We zullen met een groepje (al zeker Arno, Emile en William) de reglementen doornemen. Voor de volgende BAV proberen we onze aanpassingen naar de liga's te sturen.

#### 8.Varia

- Logo: Eerste opmerking van de webdesigner was dat deze niet 'mooi' was. Het is een idee om eens te kijken voor een nieuw logo.
- Schoolschaak: We moeten eens met onder andere Rein Verstraeten samenzitten om duidelijk te bepalen wat de rol van de VSF is binnen schoolschaak.
- Volgende vergadering:  
Zaterdag 14 januari om 11:00